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Het jaar 2024 is begonnen met een bestuurswisseling. Marjon Verstappen is als penningmeester
teruggetreden en opgevolgd door René van Diessen. We zijn Marjon veel dank verschuldigd voor het
vele werk dat zij heeft verricht voor de stichting en de hoeveelheid tijd en energie die zij in deze
functie heeft gestoken. Begrotingen en jaarverslagen waren bij haar in goede handen en zodoende
hebben we vele concerten met een positief resultaat kunnen afsluiten.
Inmiddels is de financiële paragraaf overgenomen door René van Diessen, die inmiddels goed is
ingewerkt en een positieve bijdrage levert aan het wel en wee van de stichting en met verve
subsidies binnenhaalt. We wensen René heel veel sterkte en succes bij deze taak.
We maakten in 2024 kennis met Aleksandra Schutter, die het bestuur is komen verjongen en
versterken. Zij heeft een frisse inbreng in het beleid, kennis en ervaring met muziek en is zeer
gedreven om mee te denken over diverse zaken die het bestuur aangaan.
Afgelopen jaar hebben we in totaal vier keer vergaderd. Daarnaast zijn we in wisselende
samenstelling enkele keren bij elkaar gekomen, met name om de vooruitgang van de nieuwe website
te bespreken.
Natuurlijk zijn er weer een aantal concerten (mede) georganiseerd. Op 14 oktober trad Philip
Karmanov, winnaar van ons pianoconcours in 2023, op in het Jan van Besouwhuis te Goirle met een
recital waarbij van Jo het werk Sisyphus werd uitgevoerd. Een groot succes, in een volle zaal, vrijwel
uitverkocht! En natuurlijk het concert in het Cenakel op 11 oktober waar een trio, bestaande uit
Judith van Wanroy, sopraan, Thomas Beijer, piano en Hein Wiedijk, klarinet optrad voor een
aandachtig publiek. Klinkende namen voor een uitvoering van o.a. liederen van Sasja Janssen, op
muziek gezet door Jo. Het werd een mooi concert met een bijzondere invulling van de rest van het
programma. Veel dank aan de medewerkers van het Cenakel, die ondanks het verschuiven van
datum en tijd alles in goede banen wisten te leiden.
Dit jaar hebben we veel gesproken, getelefoneerd en gemaild over de nieuwe website. Dat bleek nog
best een grote klus. Maar we mogen trots zijn op het resultaat, de nieuwe website mag er zijn en kan
weer jaren mee. Deze was eind 2024 nog niet helemaal compleet, maar verdere info kan gemakkelijk
worden toegevoegd. De hulp van Erik Baak bleek een goede keuze.


